
Geachte voorzitter en leden van de Commissie Koninkrijksrelaties, 
 
Bij een recente procedurevergadering werd besloten tot een twee uur durend commissiedebat over 
Sint Eustatius. Ik meen dat het mevrouw Kuiken was die aandrong op de aanwezigheid van de 
eilandsraad van Sint Eustatius bij dit debat. Een sympathieke gedachte, lijkt me. En ja hoor, in de 
agenda van de Tweede Kamer staat een dergelijk debat gepland voor 2 juni aanstaande. Het meest 
praktisch is dan natuurlijk dat de eilandsraad van Sint Eustatius bij het debat aanwezig is, in de vorm 
van een 'live' videoverbinding. Het tijdstip staat alvast zodanig geprogrammeerd dat ook Sint Eustatius 
- met zes uur tijdverschil - dit debat betrekkelijk moeiteloos kan bijwonen. Bij ons begint een en ander 
om zeven uur 's-ochtends. 
 
Nu ben ik natuurlijk geen lid van de eilandsraad maar het eiland is klein dus ik heb wel een 
gemakkelijk contact met enkele leden van deze raad en ik vroeg mij af "hoe gaat zoiets nu in zijn 
werk?". Zitten alle leden van de eilandsraad straks allemaal bij elkaar in één ruimte naar een 
computer- of videoscherm te kijken of allen op hun eigen werkkamer met een eigen lap- of desktop (of 
zelfs een telefoon of tablet). En hoe gaat die inbreng dan? De kijkfunctie hebben we allemaal, zolang 
we maar een internetverbinding hebben, maar bij het feitelijk meedoen in het overleg zul je toch op de 
een of andere manier moeten inloggen of contact maken anderszins. 
 
Ik vroeg dit eens aan een lid van de eilandsraad maar dit lid wist nog van niets (ja, informeel wel 
begrepen dat 2 juni iets op de agenda staat, maar verder niets). Ik stond verbaasd. De Tweede Kamer 
heeft in deze periode vast wel de nodige ervaring opgedaan met video-conferencing en zal ook wel 
met externe partijen overleg voeren. Kortom, de 'knowhow' zal vast wel aanwezig zijn. En nu zijn er 
nog wel ruim twee weken te gaan voordat het zover is, maar als de leden van de eilandsraad nog 
geen uitnodiging hebben ontvangen, dan zou ik het wel eens verkeerd kunnen hebben begrepen. 
Maar ik heb het toch heus horen langskomen in dat procedureoverleg. 
 
Mag ik dit punt onder uw aandacht brengen? Voor de goede orde, ik zit niet direct op een reactie te 
wachten, maar mocht ik het juist hebben begrepen, dan lijkt het me zaak dat de griffier (of iemand 
anders: zo goed ben ik niet ingevoerd in de procedures van de Tweede Kamer) op de een of andere 
manier contact legt met de leden van de eilandsraad. Ten aanzien van hun bereikbaarheid zijn de 
gegevens gewoon openbaar: ze staat op https://www.statiagovernment.com/island-council. 
 
Mocht ik het verkeerd begrepen hebben dan zou een mailtje mij kunnen helpen in deze 
(on)duidelijkheid. Mocht ik het juist hebben begrepen, dan verneem ik dat binnenkort wel via mijn 
contacten op het eiland. 
 
Bij voorbaat veel dank. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Ir. J.H.T. (Jan) Meijer MBA, 
Bellevue Road 4, Upper Round Hill, 
Sint Eustatius, Caribisch Nederland. 
E j.m@jhtm.nl 
W http://statia.nu 


